



Dato: 20. marts 2025

Referat for bestyrelsesmøde den 20. marts 2025

Mødet blev afholdt kl. 17.00.

Mødeleder: Charlotte Bak

Dagsorden:

1. Tilstedeværende medlemmer:
Alle var til stede
2. Godkendelse af dagsorden:
Dagsordenen blev godkendt.
3. Nyt fra formanden
Intet nyt fra formanden.
4. Nyt fra kassereren:
Intet nyt fra kassereren.
5. Jordvolden:
Charlotte har rykket RGS Nordic for svar, da vi ikke har hørt noget fra dem siden den 20/02-25, ellers intet nyt.
6. Brug af nemtilmeld.dk
Jakob fremviste en hjemmesiden, som han synes foreningen skal bruge i forbindelse med arrangementer med tilmelding.
Der var enighed om at Jakob gerne må gå videre med projektet.
7. Ny aftale med Lyck?
Der var en del snak omkring aftalen med Lyck, og det blev besluttet at vi afventer tilbagemelding fra Lyck, før der gøres mere i sagen.
8. Politigodkendelse af personer med adgang til patron/våbenskabe
Vagn havde fået at vide at alle personer som havde adgang til vores Patron/våbenskabe skulle godkendes af politiet.
Charlotte kunne fremvise dokumentation på at vi allerede havde disse, og at de snart skulle fornyes.
Charlotte sikre at disse bliver fornyet, samt at der bliver søgt til nyt personale.





9. Økonomi vedr. specielle arrangementer
Vagn foreslog at arrangementer som ikke hører specifikt til et udvalg skal afregnes under aktivitetsudvalget, for at vise at de også generer en Indtægt til foreningen.
Det blev enstemmigt vedtaget at vi gøre dette fremadrettet.

10. Nyt fra udvalgene:
Hundeudvalget
Det går fint, der er lige blevet afholdt markprøve og det gik rigtig godt.
Der er ikke mange kursister, men det fungerer.

Riffel/Bueudvalget

Der er møde i udvalget på søndag.
Jakob spurgte om der kunne tages lovpligtige riffelforløb på arrangementer med riffelindskydning?
Det kunne Charlotte ikke se nogen problemer ved.
Det går stille og roligt fremad med bueområdet, men det trænger til Renovering, da der er sket hærværk på området.
Jakob prioritere at få sat overvågning op på hele området.

Aktivitetsudvalget

Fastelavnsskydningen gav et lille underskud, men dagen gik rigtig godt.
Der er blevet efterspurgt en jagt på vores område til ny jægere.
Der var støttet fra hele bestyrelse til at arrangere en jagt.

Web og Information

Dennis er blevet kontaktet af et medlem. som gerne vil have lagt et opslag på vores FB/Hjemmeside, med en jagt som personen vil sælge.
Dette blev drøftet og der var enighed om at sådanne opslag ikke ønskes, da dette ikke har nogen relation til foreningen.

Skydeudvalget

Det går rigtig godt, vi har en fin omsætning.
Ellers ikke noget.

11. Næste møde er den?
22/04 kl. 17:00
12. Evt.
Ikke noget